

Title (en)  
GAME APPARATUS.

Title (de)  
SPIEL.

Title (fr)  
JEU.

Publication  
**EP 0247097 A1 19871202 (EN)**

Application  
**EP 86906741 A 19861201**

Priority  
AU 365385 A 19851129

Abstract (en)  
[origin: WO8703212A1] A game apparatus comprising a game board in the form of a three dimensional block (10) having a plurality of elements (12) each having two or more faces (14), the elements (12) being arranged for relative movement about 3 axes of rotation, a guide means (16) representing a course to be followed fixed to or integral with the elements (12) and a plurality of tokens (20) arranged to be fixed to the guide means (16) and arranged to be moved therealong, movement of the elements (12) about the axes of rotation producing variation in the course to be followed.

Abstract (fr)  
Un jeu comprend un panneau ayant la forme d'un bloc tridimensionnel (10) constitué de plusieurs éléments (12) présentant chacun deux faces (14) ou davantage, et étant disposés de façon à effectuer un mouvement relatif autour de trois axes de rotation, un dispositif de guidage (16) représentant un parcours à suivre et fixé aux éléments (12) ou solidaires de ces derniers, et plusieurs jetons (20) concus de manière à pouvoir être fixés au dispositif de guidage (16) et déplacés le long dudit dispositif, le mouvement des éléments (12) autour des axes de rotation produisant une variation dans le parcours à suivre.

IPC 1-7  
**A63F 9/08**

IPC 8 full level  
**A63F 9/08** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A63F 9/0842** (2013.01); **A63F 3/00634** (2013.01)

Citation (search report)  
See references of WO 8703212A1

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**WO 8703212 A1 19870604**; EP 0247097 A1 19871202

DOCDB simple family (application)  
**AU 8600369 W 19861201**; EP 86906741 A 19861201